
Profesori canadieni
în vizitã la Cuza Vodã
Astãzi, 15 profesori din oraºul canadian Assiniboia, înfrãþit cu
localitatea Cuza Vodã anul trecut, vin sã viziteze localitatea, mai
exact, sunt foarte interesaþi de ºcoala din comunã. 
Primarul comunei, Eugen Dumitru, spune cã vizita acestora se
datoreazã cuvintelor de laudã pe care, anul trecut, dupã
semnarea protocolului de înfrãþire, primarul ºi reprezentanþi ai
administraþiei locale din oraºul canadian le-au avut în ceea ce
priveºte ºcoala din comuna constãnþeanã.
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Canadian din Tuzla,
prãdat de cei ce
locuiau în casa sa

Un cetãþean român, stabilit în
Canada de peste 15 ani, care
deþine o casã în Tuzla a fost
pãcãlit ºi prãdat chiar de cei pe
care îi lãsase în locuinþã pentru a
avea grijã de casã. 

La polul opus este Primãria Siliºtea, care a primit peste 14 milioane de lei
în aceºti ani. Chiar ºi cu aceastã sumã pompatã, drumurile din Siliºtea aratã
ca dupã potop. „Dacã banii nu ar fi fost învârtiþi prin firmele preºedintelui
CJC, Siliºtea ar fi fost un mic Paris“, declara primarul din Peºtera, Valentin
Vrabie, unul dintre cei care au primit cei mai puþini bani de la CJC. Acesta
este de pãrere cã singurul secret al primãriilor campioane la banii alocaþi
de cãtre administraþia judeþeanã este „poziþia aplecatã ºi salutul specific
oamenilor slugarnici“. La o primã evaluare a hotãrârilor prin care au fost
alocaþi banii primãriilor din judeþ, aºa cum ne aratã o centralizare proprie

a hotãrârilor de Consiliu Judeþean din 2008 pânã în prezent, se trage o
concluzie: criteriile repartizãrilor au fost culoarea politicã ºi interesele
celor aleºi sã ne conducã. Vicepreºedintele CJC, Cristian Darie, spune cã
ba din contra acest criteriu nu a fost luat în calcul deloc. „Nu a contat
culoarea politicã la împãrþirea banilor, am încercat sã facem o echilibrare
a distribuirii banilor în funcþie de proiectele pe care le are fiecare primãrie
în parte. Am dat ºi Hârºovei, ºi comunei Ion Corvin, nu ne-am uitat la
culoarea primarilor. Ar fi fost stupid sã dãm bani la Valu lui Traian, este o
comunã bogatã, iar primarul se descurcã“, e de pãrere Darie.
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Administraþia localã din Albeºti este dispusã sã dea un
maximum de 300.000 de lei pentru achiziþionarea unui tractor,
dar ºi câteva utilaje care sã poatã fi cuplate la acesta, cum ar fi o
cisternã vidanjã, un încãrcãtor frontal cu cupã ºi o lamã de
deszãpezire. Potrivit celor declarate de primarul comunei,
Gheorghe Moldovan, banii pentru aceste achiziþii provin din
subvenþia obþinutã de la APIA pentru pãºunea din comunã. 

La trei ani de la ultimele alegeri locale, existã primãrii în judeþ care nu au primit de la actuala
administraþie judeþeanã decât mãrunþiºuri din cotele defalcate aferente anilor în curs.
Exemple elocvente în acest sens sunt primãriile din 23 August, Costineºti, Valu lui Traian ºi Ovidiu

www.ziuadeconstanta.ro
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Strãzi cu buruieni,
canalizãri fãrã
capace ºi ºcoalã
din 1933 

O simplã plimbare pe drumurile
din comunã îþi poate transforma
ziua în calvar, iar maºina va fi
numai bunã de dus în service. 

Bani de la APIA

Primãria Albeºti cumpãrã
tractor pentru deszãpezire

Culoarea politicã, algoritmul împãrþirii cotelor defalcate 

Vrabie: „Poziþia aplecatã ºi
slugãrnicia - secretul banilor
de la CJC“

Sute de sesizãri la Enel,
pentru cãderile de tensiune
zilnice din Peºtera
„Enel nu ºtie decât sã încaseze banii pe baza
unei tehnici de acum 100 de ani“, spune primarul
din Peºtera, Valentin Vrabie, nemulþumit de
fluctuaþiile de tensiune ºi întreruperile zilnice care
stricã aparaturile electrocasnice ale localnicilor ºi
nu numai.
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La întrunirea desfãºuratã în
aceste zile la Olimp, conducerea
Asociaþiei Naþionale a Agenþiilor
de Turism ºi primarii de pe litoral
au cerut descentralizare în
administrarea plajelor ºi elaborarea
planurilor urbanistice zonale.
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Claudia  CANDET

Planurile
primãriilor
dacã vor avea
în mânã
plajele

Proiecte noi la Tuzla: port pescãresc ºi canalizare

Rectificarea bugetarã ar putea
aduce bani pentru satul

pescãresc de pe balta Tuzla
Edilul din Tuzla, Constantin Micu,
sperã ca, la rectificarea bugetarã

din aceastã lunã, proiectul sãu privind finanþarea
satului pescãresc

sã primeascã
fonduri. ADMINISTRAÞIE      6
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Confort pentru locuitori

S-a predat contractul
pentru extinderea
reþelei de canalizare
la Cumpãna

Dupã ce, în luna septembrie a anului
trecut, primarul comunei Cumpãna,
Mariana Gâju anunþa lansarea
proiectului privind „extinderea reþelei
de canalizare, reabilitarea conductei
de refulare pânã la staþia de epurare
Constanþa Sud ºi rezolvarea
problemelor legate de apele uzate“,
zilele trecute, a fost publicat anunþul
de atribuire a contractului de
execuþie a lucrãrilor. 
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Bani pentru grãdiniþã ºi canalizare la
Cuza Vodã

Eugen Dumitru:
„Sperãm ca, de la
15 septembrie,
preºcolarii sã înveþe
în clãdire nouã“

Gheorghe
Moldovan

Nicuºor Constantinescu Mihai Soare Valentin Vrabie Traian Cristea Dumitru Bocai


